
 

Bagsværd Skole 
Bagsværd Hovedgade 60, 2880 Bagsværd 
Telefon: 39 57 31 00 
E-mail: bagsvaerd@gladsaxe.dk 
 
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
Torsdag d. 27. februar kl. 17.30 – 20.00 
Deltagere: Poul, Ole Michael, Alexandra, Jose, Anne, Clara, Hedvig, Jesper og Lisbeth 
Afbud:  Mary, Thomas, Liv og Tobias. 
Ordstyrer: Jose 
 
1. Nyt fra:  
Skolelederen:  
- Årsmøde 17. marts – Center for Digital Dannelse 
Aftale er landet med Center for digitldannelse, som laver oplæg. Jesper sender invitation du. 
 
- Gallafest – Det var en god aften for langt støstedelen af de unge.  
Skolen vil ikke have alkohol ind på skolen, og der var meldt 0-tolerence ud til de unge og deres forældre. Men der 
var blevet set unge, der havde drukket inden feststarten, som krævede et arbejde for ledelsen på skolen på aftenen, 
hvilket betød, at nogle blev sendt hjem. Fremadrettet vil ledelsen bede om, at der er en forælder fra hver klasse 
tilstede.  
Der skal laves klare rammer for, hvordan skolen skal agere ind i sådan en aften.  
Det blev kort vendt, at det er ved lancier var en god oplevelse. 
 
Formanden: 
- intet 
 
Eleverne:   

- Stadig ikke elevrådsmøde siden sidst.  
Der er arbejdet med Deltagelsesmuligheder for alle på en årgang, som udspringer af Fælleselevrådsmødet. 
Kalasseby er et ønske, men det vil så blive på bekostning af noget andet. Pga timeforbruget. 
Der skal laves en plan for hvordan elevrådsmødernes kadance holdes, så fravær ikke stopper arbejdet.  
 

Øvrige:  
- En henvendelse fra en forælder: Bekymringen for skoledagens start i udskolingen. Den politiske beslutning er, at 
da skoledagen skulle afkortes, skulle det være om morgenen, så UNIG ikke skulle møde ind før.  
Et forældreønske om, at skemaerne lægges med ca. samme mødetid hver dag. Der er lidt usikkerhed omkring hvad 
kvalitets-programmet får af betydning, herunder skolebanken. 
 
Input fra forældre: 

- intet 
 
2. Princip for digital dannelse + værdiregelsæt 
Lige nu foregår der et arbejde på forskellige niveauer, herunder i Byrådet omkring bl.a. IPADS og brugen af disse. Så 
princippet for brug af smart devices gøres færdigt, når de beslutninger på de politiske niveauer er taget og foredra-
get på skolebestyrelsens årsmøde.  
 
Værdiregelsættet – Det ligger på Jesper at få skrevet arbejdsgruppens arbejde sammen. Det er ikke klar, bla. 
foregår der pt et arbejde i personalegruppen omkring, hvilket værdifundament skolen står på. Det skal kvalificere 
skolebestyrelsens arbejde og beslutning af skolens værdier. Der arbejdes på at værdiregelsættet er færdigt til maj. 
 
3. Pejlemærker for trivsel. 
Skolebestyrelsen drøftede udspillet til Pejlemærker for trivsel. Skal besluttes endeligt maj på BUU d.5.5.25 Skolebe-
styrelsen skal have sendt høringssvar senest 25.3.25.  
Generelt blev pejlemærkerne modtaget positivt. Punktet afstedkom en debat om bl.a. skærmbrug, samvær uden 
skærm/analogt samvær, det digitale er her, men balancen mellem det analog og det digitale er vigtig, det analog 
skal have mere plads, øvelser i demokrati, eleverne fortalte, at fælleselevrådet har drøftet pejlemærkerne og især 
medbestemmelse (pejlemærke 5) var de meget optaget af. 
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4. SFO´en på Bagsværd Skole  
Skolebestyrelsen er løbende blevet orienteret om den klage, som skolen har skulle forholde sig til. Siden sidst har 
der været SFO forældremøde. Med deltagelse fra forvaltning, skolebestyrelsesformand, ledelse og medarbejdere i 
SFOen, samt forældre. Stor ros til personalet for at løfte opgaven.Der arbejdes kontinuerligt med det videre arbejde 
med den nye struktur og det gode arbejde pædagogerne lægger hver dag. Der starter et udviklingsarbejde op på 
tirsdag med 3K for SFOpædagogerne og ledelsen. Nu er der arbejdsro.  
Der afholdes forældremøde i SFOen igen inden sommerferien.  
Skolebestyrelsen inviteres med til næste forældremøde i SFOen.  
Tallene for normeringen i SFOen – SFOerne i Gladsaxe bliver lagt frem til skolebestyrelsen og forældrene til børn i 
SFOen.  
 
 
5. Trivsel i 1.c  
Opdatering: der er sket en forandring til det bedre for klassen og der arbejdes videre med indsatserne. Møde med 
kontaktforældrene hver måned frem til sommerferien. 
 
 
6. Mødet med BUU – den 11. marts 
Der er valgt tre punkter ud fra skoleudviklingssamtalen til dagsordenen: 

- Fra tredelt til todelt skole 
- SFO og værksteder 
- Udskudt klassedannelse 

 
Fællespunkter:  
        -        Deltagelsesmuligheder for alle 
 
Skolen skal sammen med Skovbrynet.  
Mødet er på Enghavegård kl.19.00-20.30 
 
7. Evt  
Oplysninger på skolebestyrelsen på hjemmesiden blev drøftet. 
Personlige informationer bliver fjernet. 
 
 
 
Punkter til de næste møder: 
Princip for digital dannelse. 
Værdiregelsættet. 


